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Concept Notulen BAN Algemene Ledenvergadering d.d. 26 – 06 – 2021 

Aanwezig: Bini Braat, Adriana van Doorn, WimJan Egtberts, Christa Fischl, Chris 
Francke, Edwin de Groot, Chris Ketterink,  Sonja Koster, Denise Lammers, Ton Linders, 
Volker Min, Jan Molenkamp, Willem Munnik, Thomas Smeding, Marcel Stortelers, Denise 
Timmers, Dennis de Waard, Han Tan, Huub Wiltschut.  
Afmelding: Brenda Anderson, Bram Kodde, Helene De Jong, Quido Saalberg,  Rogier 
Steenbergen, Mark van Woerkom. 
 
Opmerking vooraf: Buiten het bestuur namen 15 leden deel aan de ALV. Het zijn 
opnieuw vooral de actieve vrijwilligers waardoor het geen goede afspiegeling vormt van 
alle leden.  
 
1. Opening en welkom  
1.1: De voorzitter heet iedereen van harte welkom op deze ‘corona unlock’ dag, de 
laatste zaterdag voor 1 juli, de uiterste datum waarop wettelijk een ALV gehouden moet 
worden.  
1.2: Het is een serieuze vergadering, niet alleen omdat BAN door corona flink getroffen is 
maar ook omdat in het kader van de WBTR BAN haar statuten moet aanpassen. BAN 
loopt daarin erg voorop want veel verenigingen hebben zelfs nog nooit van de WBTR 
gehoord.  
1.3: Iedereen kreeg bij de uitnodiging alle vergaderstukken, maar niet iedereen begreep 
dat men moest doorscrollen om deze te kunnen zien en lezen.    
 
2. Concept notulen BAN ALV 2020 
2.1: Vanwege coronamaatregelen was het in 2020 niet mogelijk vóór 1 juli de ALV te 
houden en was de vorige ALV op 4 juli. 
2.2: Vorig jaar werd door het bestuur een extra ALV in december voorgesteld, maar ook 
deze kon vanwege corona niet georganiseerd worden. Het bestuur hecht belang aan 
persoonlijke aanwezigheid en wilde dus liever geen digitaal overleg. Omdat telkens 
gehoopt werd dat het op korte termijn weer mogelijk zou zijn alsnog een extra ALV te 
houden werd steeds uitgesteld totdat nu eindelijk de reguliere ALV  plaatsvindt. 
2.3: De concept notulen worden zonder wijzigingen aangenomen en als zodanig 
vastgesteld.  
 
3. Jaarverslag over 2020 
3.1: De voorzitter dankt alle commissies voor hun bijdrage aan het jaarverslag. 
3.2: Voorwoord voorzitter: Het coronajaar had grote invloed op de vereniging. 
Bijzonderheid in 2020 was de Koninklijke Onderscheiding voor de secretaris.    
 
4. Ledenadministratie  
4.1: Er is een forse terugloop in leden. Het bestuur heeft daar in haar vergaderingen 
vaak aandacht aan besteed en ledenwerfacties waren door corona onmogelijk.        
4.2: De afgelopen tijd heeft BAN ongeveer 1/3 van haar leden verloren. Op 1 juli 2021 
zijn er ongeveer 180 leden.  
4.3: De ledenadministratie wordt op korte termijn overgedragen van Marcel Stortelers 
naar Klasien Blankestein, Ton Linders en Chris Francke. 
4.4: De contributie over de tweede helft 2021 wordt spoedig na de ALV geïnd. Marcel zal 
daarvoor een handleiding maken en ook die overdragen aan zijn opvolgers.   
4.5: Het bestuur dankt Marcel voor zijn jarenlange inzet voor de ledenadministratie. Bij 
de vrijwilligers barbecue wordt daar uitgebreid aandacht aan geschonken.  
4.6: Marcel vraagt het informeren van nieuwe leden over te dragen naar de 
wervingscommissie in de persoon van Marcel die lid is van die wervingscommissie. Het 
wordt dan een gedelegeerde taak van de ledenadministratie naar de wervingscommissie, 
onder verantwoordelijkheid van de penningmeester.  
4.7: Namens de wervingscommissie zegt Huub het in de wervingscommissie positief voor 
te dragen.  
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4.8: Vanuit de aanwezigen wordt gevraagd informatie voor belangstellenden schriftelijk 
vast te leggen en ook te publiceren op de BAN website en te voortkomen dat te veel 
werk op enkelingen neerkomt en het zo nodig gemakkelijk overgenomen kan worden.  
4.9: De wervingscommissie gaat hiermee aan de slag.  
4.10: Als Marcel het binnen de wervingscommissie de informatieverstrekking aan 
belangstellenden niet kan uitvoeren, wordt intern naar een passende oplossing gezocht.   
 
5. Technische Commissie 
5.1: Bram Kodde en Joset (die gelukkig blijft) verzorgen de komende periode de CCP en 
de JCCP. Daarmee zijn beide posten opgevuld. 
 
6. Activiteitencommissie 
Ook hier kon door corona diverse geplande activiteiten niet doorgaan. Gelukkig kon het 
Black Light Toernooi wel doorgaan. 
 
7.  Barcommissie 
7.1: Marcel zoekt al lange tijd naar een opvolger als coördinator barcommissie. Bij de 
BAN barbecue wordt bij de aanwezigen geprobeerd een opvolger te vinden.  
7.2: Denise Timmers merkt een verschil op van € 6,00 in de saldi bij de PIN-transacties. 
Dit wordt veroorzaakt door afdracht in verband met PIN betalingen. Ook moet er altijd 
een bedrag op I-Zettle blijven staan.  
7.3: In het BAN jaarverslag wordt deze toelichting van blz. 13 verplaatst naar blz. 12, 
onder de betreffende kolom (inmiddels gebeurd).  
 
8.  Wervingscommissie 
8.1: Vanwege corona moesten alle geplande wervingsacties afgelast worden.  
8.2: Vanwege corona kampen veel sportclubs met terugloop van leden. Dit biedt 
mogelijkheden als mensen straks weer een sportclub zoeken. 
8.3: Het bestuur prijst de BAN wervingscommissie omdat via instructievideo’s en clinics 
toch verschillende scholen en bijna 2000 leerlingen bereikt werden.  
8.4: De wervingscommissie wil, als dat weer georganiseerd wordt, opnieuw deelnemen 
aan Amersfoort Aangenaam in september en de Verenigingsmarkt (kort daarna) op het 
Eemplein. Daarna wordt contact gelegd met basisscholen en volgt zeer waarschijnlijk een 
grote BAN Open Dag met aansluitend kennismakingstrainingen voor nieuwkomers.  Deze 
activiteiten waren in 2020 al gepland maar konden vanwege corona niet doorgaan.  
 
9. Rooster van aftreden BAN bestuursleden 
9.1: In het kader van de WBTR (Wet Bestuur Toezicht Rechtspersonen) moet het BAN 
bestuur inzicht geven in het aftreedschema van de bestuursleden. Het bestuur koos 
ervoor het aftreedschema niet met terugwerkende kracht te hanteren omdat anders alle 
bestuursleden meteen hadden moeten aftreden. 
9.2: Met ingang van 2022 wordt het aftreedschema bestuursleden onderdeel van het 
jaarverslag.    
9.3: Het staat bestuursleden vrij op elk gewenst moment zelf af te treden.  
 
10. Verslag penningmeester 
10.1: Chris K. heeft al enige tijd binnen het bestuur ‘meegedraaid’ als aspirant 
penningmeester als opvolger van Jan Molenkamp. Chris draagt geen 
verantwoordelijkheid voor het financieel overzicht over 2020. 
 
11. Financieel overzicht, begroting en balans 
11.1 Er was vorig jaar door het bestuur een extra ALV gepland om actueel inzicht te 
geven in het financieel overzicht. Door corona kon deze ALV niet doorgaan. 
11.2: Het huidige financieel overzicht bevat informatie voor zover die nu bekend is. Het 
bestuur vraagt goedkeuring over die gegevens, de verrekening en voor teruggave van 
(een deel van) de halfjaarlijkse contributie. De toekomst blijft echter onzeker. Als corona 
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opnieuw toeslaat, ontstaat een totaal andere financiële situatie. Daarmee is het maken 
van een begroting nu deels een ongewisse zaak.  
 
12. Balans 
12.1: De gegevens staan op blz. 17 en 18 van het jaarverslag.  
12.2: Het was al snel duidelijk dat BAN een flink aantal junioren en senioren ging 
kwijtraken en daarmee inkomsten zou verliezen. Er werden diverse wervingsactiviteiten 
gepland die vanwege corona niet door konden gaan. 
12.3: Door corona is er minder aan zaalhuur  uitgegeven, maar er kwam ook minder geld 
binnen vanwege de terugloop in ledental  
12.4: BAN had 203 leden en nu ongeveer 180. Enkele jaren geleden had BAN 280 leden. 
Honderd leden minder à gemiddeld €200,00 is een enorme financiële aderlating.  
12.5: Het eerste half jaar van 2020 werd er minder aan zaalruimte gehuurd, maar waren 
er bescheiden uitgaven in verband met de buitentrainingen. Vooral veel jeugd nam 
hieraan deel. 
12.6: BAN kreeg van SRO in eerste instantie 10% korting op zaalhuur in verband met 
corona.  De financiële afdracht aan BNL ging wel gewoon door. BNL biedt wel korting op 
de competitiebijdrage voor de tweede helft van 2021. De actuele informatie hierover 
komt spoedig op de BAN website  
12.7: Vanuit de TASO regeling kreeg BAN als ondernemer vanuit het Rijk €1500,00 
compensatie. Deze tegemoetkoming wordt doorberekend aan de leden.  
 
13. Financieel overschot en voorstel tot compensatie (deel) contributie  
13.1: Uiteindelijk heeft het geheel geleid tot een financieel overschot van €6311,00 over 
2020.  
13.2 Het BAN bestuur stelt de voor daarvan €6000,00 terug te geven aan de actuele 
leden in de vorm van een eenmalige contributiekorting van €50,00 per persoon. 
13.3: Leden die opgezegd hebben krijgen geen contributie terug. Nieuwe leden (nieuw 
vanaf 01 07 2021) betalen over de tweede helft van 2021 het volledige 
contributiebedrag. Ook zij krijgen geen korting.  
13.4: De contributiecompensatie wordt verrekend met de contributie inning die spoedig 
na de ALV plaatsvindt.      
13.5: Een andere mogelijkheid is het financieel overschot te gebruiken voor 
ledenwerfacties en/of extra training voor de jeugd. Het bestuur doet het voorstel daar 
niet voor te kiezen omdat veel leden door corona geruime tijd niet konden spelen. Ook 
vroegen een aantal leden nadrukkelijk om financiële tegemoetkoming omdat zij niet 
konden badmintonnen, maar wel betaalden. Op de balans staan genoeg middelen om 
wervingsactiviteiten te organiseren, zodat het financieel overschot niet daarvoor gebruikt 
hoeft te worden.  
13.6: Het bestuur hoopt door de compensatie de huidige leden te kunnen blijven binden 
aan de vereniging.  
13.7: Niet alle vertrokken leden gaven bij het opzeggen een reden voor hun vertrek, 
maar de terugloop kan niet los worden gezien van corona.   
13.8: Elk lid dat nu opstapt heeft naar de toekomst forse financiële en organisatorische 
consequenties. Het bestuur had liever gezien dat meer mensen lid waren gebleven, dan 
nu aan de trouwe leden een financiële compensatie te geven.  
 
14. Debiteuren  
14.1: De contributiefacturen zijn op de gebruikelijke manier (dus 2 x per kalenderjaar) 
uitgebracht.  
14.2: Op de balans over 2019 staat een bedrag voor debiteuren van  €33.000,00 en in 
2020 €1300,00. Dat komt mede omdat er aan het einde van het jaar nog een 
incassoronde is gedaan. 
14.3: Er is veel energie gestoken in de inning bij oude debiteuren. Dit heeft in bijna 80% 
tot een positief resultaat geleid, al met al een behoorlijk bedrag.  
 
15. Zaalhuur 
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15.1: In het voorjaar besloot het bestuur om in de ALV het voorstel te doen om blijvende 
leden €50,00 korting te geven op hun contributiebijdrage over de 2e helft van 2021.  
15.2: Ook afgelopen half jaar kon er weinig tot niet gespeeld worden, waardoor er onder 
andere minder aan zaalhuur is uitgegeven.  
15.3: Mocht eind 2021 blijken dat er opnieuw een financieel overschot is, dan komt het 
bestuur in een extra ALV opnieuw met een voorstel over een mogelijke financiële korting 
over de contributie over de eerste helft van 2022.  
15.4: Het bestuur licht toe dat - op verzoek van de ALV in 2020 - de zaalhuur in het 
jaarverslag gedifferentieerd is naar de locaties en de verschillende activiteiten. Zo staat 
bijvoorbeeld nu zaalhuur competitie bij competitiekosten. Die kosten worden opgebracht 
door de competitiespelers.  
 
16. Toelichting op financieel overzicht  
16.1: Als er geen corona zou zijn en alle uitgaven gewoon zouden zijn doorgegaan, 
gekoppeld aan de terugloop in leden, voorzag het bestuur een financieel tekort. Iedere 
bestuursvergadering is gesproken hoe dit financieel tekort te voorkomen, c.q. te 
beperken, bijvoorbeeld door te bezuinigen.  
16.2: SRO stuurde af en toe berichten over het niet in rekening brengen van de zaalhuur 
over een bepaalde periode. De (financiële) situatie veranderde doorlopend en blijft ook 
komende tijd onzeker.    
16.3: Er is bezuinigd door onder andere te snijden in zaalhuur en  ten slotte ook op het 
trainerskader. De probleem bij het vertrek van trainers is dat het moeilijk is om aan 
trainers te komen als zij er meer leden komen, meer trainingen gegeven moeten worden 
en extra trainers (weer) nodig zijn.  
16.4: De hoofdtrainer factureert op basis van gewerkte uren en die waren door corona in 
2020 minder dan begroot.  
16.5: Het bestuur heeft, in overleg met het trainerskader, het contract van de 
hoofdtrainer met een jaar verlengd. De hoofdtrainer heeft een groot positief effect op de 
andere trainers en eigenlijk op de hele vereniging.  
16.6: De hoofdtrainer verzorgt in Amersfoort extra trainingen voor getalenteerde spelers 
die er, op eigen kosten, aan deel kunnen nemen. 
 
17.Korting op contributie 2e helft 2021  
17.1: De ALV neemt met algemene stemmen het voorstel aan om de huidige BAN-leden 
over de 2e helft van 2021 een contributiekorting te geven van € 50,00 per persoon.  
 
18. Begroting 2021 
18.1: Over 2021 heeft het bestuur 3 concepten opgesteld, afhankelijk van het moment 
waarop weer ‘gewoon’ badminton kan worden gespeeld.  
18.2: Om te bezuinigen zijn trainingsgroepen samengevoegd en is zaalruimte 
teruggegeven. Daar staat tegenover dat voor de huidige leden het speel- en 
trainingsseizoen verlengd is tot begin schoolvakantie, waar het andere jaren eerder 
stopte. Dat laatste brengt extra kosten met zich mee.  
18.3: Het bestuur verwacht een verdere terugloop aan leden in 2e helft 2021, terwijl de 
uitgaven waarschijnlijk op het ‘normale’ peil zullen zijn. Dat heeft direct gevolgen voor de 
financiële situatie.  
18.4: De ALV spreekt haar vertrouwen uit in de opgestelde begrotingen die gebaseerd 
zijn op actuele gegevens, maar de scenario’s worden sterk beïnvloed door verdere 
ontwikkelingen rondom corona en het ledental. 
18.5: Over de 1e helft van 2021 is er tot nu toe een positief resultaat omdat er weinig 
werd uitgegeven aan zaalhuur, wat normaliter een enorme kostenpost is.  
 
19. Kascontrole commissie  
19.1: De kas controle commissie constateert dat het bestuur de aanbevelingen vanuit de 
vorige ALV in het jaarverslag over 2020 heeft verwerkt. 
19.2: De kas controle commissie heeft op 28 maart een uitgebreide kascontrole 
uitgevoerd. Daarbij zijn geen onregelmatigheden geconstateerd.  
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19.3: De kas controle commissie constateert onder andere met vreugde dat de post 
langlopende debiteuren fors is geslonken. De zaalhuur is lager dan begroot, mede 
vanwege corona. Enkele minieme foutjes konden bij de controle ter plekke gecorrigeerd 
worden.  
19.4: Steekproefsgewijze zijn 3 boekhoudkundige maanden gecontroleerd. Er werden 
geen onregelmatigheden of onduidelijkheden geconstateerd. 
19.5: De kas controle commissie doet de aanbeveling te onderzoeken of er een beter 
rendement te halen is op het spaarsaldo van de vereniging. Het bestuur zal dit 
onderzoeken.    
19.6: De kas controle commissie vindt dat het financieel verslag een waarheidsgetrouw 
beeld geeft en adviseert de ALV het bestuur decharge te verlenen.  
19.7: De ALV gaat mee in de aanbeveling van de kas controle commissie om het bestuur 
decharge te verlenen over het financieel boekjaar 2020.     
19.8: Het bestuur dankt de KCC voor haar werk. Beide leden zijn bereid ook volgend jaar 
de kas controle uit te voeren, waarbij Willem Munnik beschikbaar is als reserve 
kandidaat.  
 
20. Wijzigingen binnen het bestuur 
20.1: Alle huidige bestuursleden blijven aan. Dit kan conform het nieuwe aftreedrooster.  
20.2: De ALV gaat akkoord met de benoeming van Chris Ketterink tot nieuw bestuurslid, 
waarbij hij binnen het bestuur de functie van penningmeester krijgt.  
 
21. Voorstel nieuwe statuten  
21.1: In het kader van de WBTR moest BAN haar statuten aanpassen aan de nieuwe 
wetgeving.  
21.2: Er zijn geen beleids- of andere -veranderingen doorgevoerd in de nieuwe statuten.  
21.3: De nieuwe BAN statuten zijn voorgelegd aan BNL die ermee akkoord is gegaan.   
21.4: Na goedkeuring door de ALV moeten de statuten formeel geregistreerd worden 
door een notaris. De SRO zou daarin bemiddelen, maar heeft nog geen kandidaat 
geleverd.  
21.5: De ALV gaat akkoord met de nieuwe BAN statuten en eventuele kleine tekstuele 
wijzigingen die door een notaris hierin noodzakelijk worden geacht.  Daardoor is het niet 
nodig voor een kleine wijziging terug te gaan naar de ALV om toestemming te krijgen en 
kunnen de nieuwe statuten hopelijk snel worden geformaliseerd.  
21.6: De nieuwe, geformaliseerde BAN statuten worden t.z.t. op de BAN website 
gepubliceerd.  
21.7: Als een van de praktische uitwerkingen van de statuten legt het bestuur 1 x per 
jaar verantwoording af aan de ALV over het gevoerde - en te voeren financieel beleid.  
 
22. Continuïteitscommissie 
22.1: In het kader van de WBTR moet BAN een continuïteitscommissie hebben die, als 
het gehele bestuur tegelijkertijd uitvalt, regelt dat de ALV een nieuw bestuur kan 
vaststellen.  
22.2: De ALV stemt in met het bestuursvoorstel de voorzitters van alle BAN commissies, 
mits zij geen bestuurslid zijn, de continuïteitscommissie te laten vormen. De namen van 
de leden van de continuïteitscommissie zullen worden opgenomen in komende 
jaarverslagen.  
22.3: De invoering van de continuïteitscommissie wordt opgenomen in het BAN 
huishoudelijk reglement.  
 
23. Rondvraag 
23.1: Adriana vraagt of de barcoördinator een eigen bankpas kan krijgen. Dit blijkt 
inmiddels geregeld. 
23.2: De vraag of de inkoop van dranken voor de bar geregeld kunnen worden via een 
bestelsysteem wordt binnen de barcommissie opgepakt.  
23.3: Het zou fantastisch zijn als er voor de Bieshaar een nieuwe barcoördinator komt. 
Helaas meldt zich geen nieuwe kandidaat.  
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23.4: Het is een grote zorg van het bestuur dat veel BAN-vrijwilligers al heel lang hun 
werk uitvoeren en er geen opvolgers zich melden.    
23.5: Competitiespelers zullen tijdens hun competitiewedstrijden meedraaien in het 
barrooster.  
23.6: In overleg met SRO (en mogelijk met andere gebruikers) wordt gekeken hoe in de 
Bieshaar vervanging van materialen als afwasmachine, koffiezetapparaat en frituur kan 
gebeuren.  
23.7: Volker neemt van Quido de coördinatie van de VOG’s over. Veel vrijwilligers 
moeten een gratis, nieuw VOG aanvragen. Volker stuurt hen daarover binnenkort bericht. 
De vrijwilligers moeten voortaan zelf hun VOG bewaren, waarbij hun namen door Volker 
centraal geregistreerd worden.  
 
24. Sluiting 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun belangstelling en inbreng en wenst 
iedereen een ‘normaal’ speelseizoen.  
 
25. Besluiten ALV 
25.1: De ALV neemt met algemene stemmen het voorstel aan om de huidige BAN-leden 
over de 2e helft van 2021 een contributiekorting te geven van € 50,00.  
 
25.2: De ALV spreekt haar vertrouwen uit in de opgestelde begrotingen die gebaseerd 
zijn op actuele gegevens. De scenario’s zullen sterk beïnvloed worden door eventuele 
verdere ontwikkelingen rondom corona en het ledental.  
 
25.3: De ALV stemt in met de aanbeveling van de kas controle commissie om het 
bestuur decharge te verlenen over het financieel boekjaar 2020.     
 
25.4: De ALV stemt in met de benoeming van Chris Ketterink tot nieuw bestuurslid, 
waarbij hij binnen het bestuur de functie van penningmeester krijgt.  
 
25.5: De ALV gaat akkoord met de nieuwe BAN statuten en eventuele kleine tekstuele 
wijzigingen die door een notaris hierin noodzakelijk worden geacht.   
 
25.6: De ALV stemt in met het bestuursvoorstel de voorzitters van alle BAN commissies, 
mits zij geen bestuurslid zijn, de continuïteitscommissie te laten vormen. 
 
Juni 2021, 
 
Huub Wiltschut, secretaris  
 
 
 
 
 
  
 
      
       
  


